
3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

68

BILL

PROJET DE LOI

**AN ACT TO AMEND THE
FOREST PRODUCTS ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES PRODUITS FORESTIERS**

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

1985

HON. MALCOLM N. MacLEOD

L'HON. MALCOLM N. MacLEOD

EXPLANATORY NOTES

Section 1

Christmas trees are excluded from the definition “primary forest products”.

Section 2

Coming-into-force provision.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

Les arbres de Noël sont exclus de la définition «produits forestiers de base».

Article 2

Entrée en vigueur.

**An Act to Amend the
Forest Products Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Section 1 of the Forest Products Act, chapter F-21 of the Revised Statutes, 1973, is amended by repealing the definition "primary forest products" where it appears therein and substituting therefor the following:

"primary forest products" means any unmanufactured product of forest trees of hardwood or softwood species except coniferous trees cut for sale as Christmas trees and products from the sap of maple trees;

2 This Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.

**Loi modifiant la
Loi sur les produits forestiers**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 L'article 1, de la Loi sur les produits forestiers, chapitre F-21 des Lois révisées du Nouveau-Brunswick de 1973, est modifié par l'abrogation de la définition «produits forestiers de base» et son remplacement par ce qui suit:

«produits forestiers de base» désigne tout produit non transformé des arbres forestiers des espèces à bois dur ou tendre, à l'exception des arbres conifères coupés pour être vendus comme arbres de Noël et des produits tirés de la sève des érables;

2 La présente loi entre en vigueur au jour qui sera fixé par proclamation.

3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL

AN ACT TO AMEND THE
FOREST PRODUCTS ACT

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. MALCOLM N. MacLEOD

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES PRODUITS FORESTIERS

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. MALCOLM N. MacLEOD
